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Formanden bød velkommen til Generalforsamlingen, hvor 67 personer fra 53 haver var fremmødt. 
 

1. Valg af dirigent og referent 
Steen (9) blev valgt som dirigent og Trond (89) som referent. 
 

2. Beretning ved bestyrelsen 
Bestyrelsens beretning blev læst op af formanden. 
 
ÅRETS VIGTIGSTE BEGIVENHEDER 

GRUSSTIERNE ER EN UDFORDRING SOM VI TIL STADIGHED ARBEJDER 
MED AT FORBEDRE MEN VI MÅ NOK KONSTATERE AT VI KOMMER TIL AT 
LEVE MED SITUATIONEN SOM DEN ER. VI HAR DOG EN PLAN OM AT HYRE 
EN PROFFESSIONEL ANLÆGSGARTNER TIL AT SØRGE FOR AT STIERNE ER 
KLAR TIL SÆSONÅBNING. DEREFTER OPFORDRER BESTYRELSEN HVER 
ENKELT LEJER TIL AT HJÆLPE MED REPARATIONER LIGE UDEN FOR DERES 
HAVE. SOM TIDLIGERE NÆVNT HAR VI TIL FORMÅLET ANSKAFFET EN 
PLADEVIBRATOR. VI MÅ HJÆLPES OM OPGAVEN. 
 

TUNGE KØRETØJER OVER 3,5 T BØR UNDGÅS BÅDE AF HENSYN TIL STIER 
OG HÆKKE. DET VIL SIGE AF- OG PÅLÆSNING PÅ PLADSEN. 

 
LÅGERNE MOD SPURVEHØJVEJ ER BLEVET NUMMERERET 1 & 2 & 3, SÅ 
DET ER NEMMERE FOR LEVERANDØRER OG GÆSTER AT FINDE VEJ. 
HERUDOVER ER DET BESLUTTET AT LÆGGE FORTOVSFLISER INDENFOR 
LÅGERNE. 
 

HOVEDINDGANGEN HAR FÅET ET NYT AFSPÆRRINGSHEGN + SKILT, 
FREMFOR TOPPE & KÆDE. DET STÅR LIDT MERE PROFESSIONELT. 

 

HÆKKEN HELE VEJEN RUNDT OM FORENINGEN BLIVER KLIPPET NED OG 
IND TIL FORÅRET, OGSÅ LANGS HAVNEVEJEN. SPECIELT PÅ 
SPURVEHØJVEJ SKAL DER KLIPPES GODT IND. GENERELT SER DET FINT 
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UD INDENFOR, HVOR HVER ENKELT LEJER HAR VIST VILJE TIL AT BARBERE 
HÆKKEN IND. 

AFFALDSSORTERINGEN FORTSÆTTER SOM HIDTIL INDTIL KOMMUNEN 
VENDER TILBAGE MED DE NYE CONTAINERE. 
VI HAR LIGE VÆRET I DIALOG MED KOMMUNEN IFM VARSLING OM AT CON-
TAINERE SKULLE PLACERES VED SKEL PR 1/1-22, MEN DET GÆLDER 
HELDIGVIS KUN PARCELHUSEJERE. 
KOMMUNEN HAR, PR. 12. AUGUST, INVITERET TIL DIALOGMØDE OM MERE 
OG BEDRE AFFALDSSORTERING. DET SKAL FOREGÅ DEN 9. SEPTEMBER KL 
13-14.30 HOS VEJ OG PARK, HØVEDSTENSVEJ 21. 

 
ARRANGEMENTER SOMMERFEST, LOPPEMARKEDER, SCT. HANS BÅL, 
'DØDE DUER’ OG FÆLLESARBEJDE. 

 
HAVEOVERDRAGELSER I REGNSKABSÅRET 20/21 HAR DER VÆRET 5 
OVER-DRAGELSER HVORAF 1 ER OVERDRAGET TIL ET FAMILIEMEDLEM. 

 
HAVEPRÆMIER DER HÆNGER OPSLAG PÅ TAVLEN 

 
TAKKE PERSONER OG UDVALG 
 
BIRGIT & TOM FOR FLOT ARBEJDE 
JENS & CHARLIE FOR VEDLIGEHOLD AF VOGNPARK OG MASKINER 
HOLDET DER STOD BAG STORSKÆRMS ARRANGEMENTET IFM EM 
FODBOLD 
I DET HELE TAGET TAK TIL ALLE DER PÅ DEN ENE ELLER ANDEN MÅDE HAR 
BIDRAGET AKTIVT TIL AT FÅ HAVEFORENINGEN TIL AT FUNGERE 
 
SKUE FREMAD 
 
PLADSEN:    
BESTYRELSEN OVERVEJER FORTSAT OM EN RENOVERING IKKE VIL VÆRE 
ENGOD IDÉ, OG I SAMME FORBINDELSE EVT. FLYTTE GRØN CONTAINER.                                                        
 
 
GRUSSTIER: 
FORTSAT FOKUS I BESTRÆBELSERNE PÅ FORBEDRING. 
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BREDE HÆKKE: 
FORTSAT FOKUS FREMADRETTET 
 
PARKERING/HØVEDSTENSVEJ: 
UNDERSØGT MULIGHED FOR SKRÅPARKERING. EJ TILLADELSE IDET DER 
SKAL KUNNE PASSERE BILER SAMTIDIG I BEGGE RETNINGER. 
 
VEJBUMP: 
UNDERSØGELSE / MULIGHEDER PÅGÅR 
 
STÆRK OPFORDRING: 
TEGNE BRANDFORSIKRING 
 
LYS PÅ STIERNE: 
VI UNDERSØGER MULIGHEDERNE FOR F.EKS.SOLCELLE LAMPER 
 
SKUR TIL MASKINER: 
NUVÆRENDE SKUR KØRER PÅ LÅNT TID. HVORDAN SKAL ET NYT SKUR 
INDRETTES OG PLACERES 
 
KLOAKNET: 
UNDERSØGELSE I GANG (GÆLDER FÆLLES TOILETTERNE) 
 
I FÆLLES INTERESSE HENSTILLER VI TIL AT ORDENSREGLEMENTET 
OVERHOLDES. DET GÆLDER ISÆR KØRSEL (10 KM/T) OG INGEN 
PARKERING PÅ OMRÅDET. 

 
 
Der var følgende kommentarer til beretningen: 
Jens (96) Vi bør tydeliggøre fartgrænsen på havegangerne, det er nogle gange svært at se 
skiltningen. 
Steen (9) Hvad med at reparere hullerne i vejen i efteråret. Formanden svarede, at med al 
vinterens regn, så ville vi være nødt til at starte forfra om foråret. 
Frank (94) Kan man tænke sig en anden ordning for gangerne end grus? Formanden 
svarede, at det er svært at tænke sig.  
Frank ønsker ikke at hegnet ved hans have skal rives, som bestyrelsen har vedtaget. Han vil 
heller have klatreplanter foran hegnet.  
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Kim (129) Ang. plankeværket – det bør være op til havelejeren. 
Bent (126) Gruset er løsningen, efter erfaringer fra andre haveforeninger. 
Jette (82) Er tilfreds med løsningen som den er, med mindre man skal asfaltere. 
Jens (96) DSB’s løsning når de lægger skinner, et stabilgrus – kunne det hjælpe? Der blev 
svaret at så skal man grave rigtig langt ned, det nytter ikke, at lægge det ovenpå det 
eksisterende grus. 
Ove (83) Foreslår at forbedre indkørslen, så den kan tåle tunge køretøjer. 
 
Beretningen blev godkendt ved akklamation. 
 

3. Årsregnskab for sæsonen 2020-2021 
Årsregnskabet blev gennemgået af kasserer Bente (102) 
 
Årsregnskabet blev godkendt af Generalforsamlingen ved akklamation. 

 
4. Driftsbudget, fastsættelse af haveleje og bod. 

Driftsbudgettet for 2021-22 blev gennemgået af kasserer Bente (102) 
 

Driftsbudgettet for 2021-22 blev godkendt ved akklamation. 
 

5. Indkomne forslag 
 

Der var ingen indkomne forslag inden for tidsfristen. 
 

6. Valg 
a. Valg af kasserer for 2 år 

Bente blev genvalgt ved akklamation. 
 

b. Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år 
Thomas blev genvalgt ved akklamation. 

 
c. Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år 

Jan blev genvalgt ved akklamation 
 

d. Valg af 2. suppleant til bestyrelsen for 2 år 
Anita blev genvalgt ved akklamation. 

 
e. Valg af vurderingsudvalgsmedlem for 2 år 

Ove blev genvalgt ved akklamation. 
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f. Valg af revisor for 2 år 
Bjørn blev genvalgt ved akklamation. 

 
g. Valg af revisorsuppleant for 2 år 

Lis blev genvalgt ved akklamation. 
 
 
 
 
 
Generalforsamlingen blev afsluttet kl. 19:56. 
 
 
 
__________________________________                     __________________________________ 
Finn Ilsø (formand)    Steen Jørgensen (dirigent) 
 
 
 
__________________________________ 
Trond Deetjen (referent) 


